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Právnická fakulta UK v Praze 23. 4. 2014 

Pracovní skupina pro prezentaci vůči uchazečům  

Zápis ze schůze skupiny 

konané dne 23. 4. 2014 

Přítomni: děkan Kuklík, Mgr. Prouza, M. Kuk, J. Formánek, V. Hatina 

Omluveni: prod. Beran, Dr. Hřebejk, R. Kamaleeva, M. Mazúr 

 

Program: 

I. rozšíření skupiny o dalšího zástupce studentské kurie AS; 

II. pořízení flash disků s informačním obsahem pro studenty prvních ročníků; 

III. projednání návrhu na pořízení dalších propagačních předmětů; 

IV. plán prezentace fakulty na středních školách v příštím akademickém roce; 

V. zajištění oficiálních reprezentačních fotografií fakulty pro účely PR; 

VI. oficiální facebooková stránka s informacemi pro magisterské studium, doktorské studium, 

uchazeče o studium a pro vědu a výzkum; seznam fakultních FB stránek k prezentaci na webu; 

VII. dotazník pro první ročníky ohledně významu prezentační činnosti pro jejich rozhodnutí studia 

na fakultě; 

VIII. stanovení příštího termínu schůze. 

 

Ad. I. 

K zájmu dalších zástupců studentské kurie AS o členství ve skupině pro prezentaci (zájem projevil 

Vilém Anzenbacher a Matěj Benda) bylo umožněno rozšíření skupiny o dalšího jednoho člena ze 

studentské kurie, který může být senátem do skupiny vyslán. V té souvislosti bylo však poukázáno na 

to, aby studentská kurie vybírala své zástupce jako své prostředníky a spojku mezi skupinou a senátem 

tak, aby se tito senátoři schůzí skutečně účastnili a mohli se z časových důvodů do aktivity skupiny 

zapojit. 

Členové skupiny budou zajišťovat obsazení veletrhů pro uchazeče o studium tak, aby se jich v případě 

kapacitní možnosti účastnili jak vystavovatelé z minulých let, tak společně s nimi členové skupiny, kteří 

jsou zároveň senátory. Záměrem je udržet v rámci skupiny zkušenosti s prezentací na těchto akcích a 

tyto zkušenosti předávat. 
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Ad. II. 

Flash disky s logem fakulty určené primárně pro přijaté studenty se předpokládá pořídit v množství 

800 ks při orientační ceně 108,75 Kč za kus vč. DPH. 

Spolu s vydáváním flash disků studentům prvního ročníku se již nebudou v listinné podobě distribuovat 

Karolinky, které budou na flashkách v elektronické podobě. Ušetřením tohoto nákladu spolu s částí 

z příjmu z fakultního plesu a poplatků od přijímaných studentů by měla být k dispozici částka na pokrytí 

nákupu flash disků. 

Návrh obsahu disků s určením jeho zajištění předloží V. Hatina. 

Ad. III. 

Pro podzimní propagační akce a další účely se pořídí ke stávajícím fakultním propiskám dále fakultní 

bloky. J. Formánek předloží na příští schůzi návrh jejich počtu a podoby. Pořízení bude financováno 

zbytkem volných prostředků po nákupu flash disků dle bodu I. 

Ad. IV. 

Prezentace na středních školách v Praze bude zajištěna členy skupiny. Akademickému senátu bude 

předložen seznam těchto škol s tím, že pokud je některý senátor absolventem některé z těchto škol, bude 

se moci v případě zájmu prezentace ujmout. Senátoři mohou také do seznamu přidat svoji absolvovanou 

střední školu, pokud na ni budou mít zájem prezentaci zajistit. Zbylé školy budou zajištěny členy 

skupiny. 

Prezentace na mimopražských školách bude zajištěna absolventy těchto škol. Návrh podoby seznamu je 

možné před definitivním schválením dále rozšiřovat o školy, na kterých má zájem prezentaci zajistit 

jejich absolvent. 

V. Hatina předloží návrh oslovení ředitelů škol děkanem fakulty. Předloží dále návrh personálního 

zajištění této prezentace po vyjádření senátorů ohledně zájmu s podílem na zajištění této prezentace. 

Ad. V. 

M. Kuk předloží na příští schůzi návrh podoby fotografické soutěže, v níž by byly předpokládány 

reprezentativní fotky fakulty. Soutěž musí být nastavena tak, aby předložením fotografií do soutěže byl 

dán potřebný autorskoprávní souhlas s užitím těchto fotek fakultou pro účely prezentace (webová 

prezentace, brožury, kalendář apod.). Nadále zůstává zadáno zajištění fotek ze spolkových akcí, zejm. 

ze soudní síně a přednáškových místností, s autorským souhlasem k jejich použití fakultou ke stejnému 

účelu. 
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Ad. VI. 

Seznam oficiálních fakultních facebookových stránek se zveřejní na webu fakulty v rámci informačních 

zdrojů společně se seznamem oficiálních studentských ročníkových skupin počátkem příštího 

akademického roku. Do té doby se předpokládá založení stránek pro doktorské studium a pro vědu a 

výzkum. 

Ad. VII. 

Předložená podoba dotazníku bude do příští schůze zrevidována ostatními členy skupiny, kteří své 

připomínky budou adresovat J. Formánkovi, který výsledek revize předloží na příští schůzi. 

Ad. VIII. 

Příští termín schůze byl stanoven na 14. 5. od 13.00 v m. č. 117. 

Zapsal: V. Hatina 


